
  

 

  

18. Valné shromáždění členů MAS Český Západ, z.s. 
čtvrtek 23. 3. 2017, 18:00 – 20:00, Kulturní dům Kostelec 

 
 
Zápis z jednání 
 
 
Přítomno: 42 hlasujících členů (viz prezenční listina) 
 

 

V 18,10 hod. zahájil jednání Mgr. Jan Soulek, starosta Města Bezdružice a předseda MAS a požádal 

starostu hostitelské obce Františka Trhlíka o úvodní slovo. F. Trhlík představil krátký film o historii Kos-

telce. Pozval přítomné na Setkání Kostelců v červnu 2017. 

J. Soulek zahájil pracovní část jednání. Konstatoval, že při započítání písemných zplnomocnění je na 

jednání přítomno 45 členů s právem hlasovat a podle čl. 15, odst. 7 a 8 Stanov MAS je tedy Valné 

shromáždění usnášeníschopné. Dále představil program jednání, který byl členům zaslán e-mailem 

dne 3. 3. 2017 a vyzval přítomné k přednesení případných návrhů a připomínek. Žádné pozměňovací 

návrhy nebyly předloženy. 

U1: Valné shromáždění členů BERE NA VĚDOMÍ informaci o usnášeníschopnosti. Počet pří-

tomných členů: 45, z toho 47% je z veřejného sektoru. 

Pro: 45 hlasů, proti: 0, zdrželo se: 0. 

 

U2: Valné shromáždění členů SCHVALUJE program jednání v předloženém znění. 

Pro: 45 hlasů, proti: 0, zdrželo se: 0. 

J. Soulek jmenoval zapisovatelkou Ing. Jolanu Dražskou a ověřovateli p. Janču a Karla Petráně. 

Všichni uvedení s návrhem souhlasili. 

U3: Valné shromáždění členů BERE NA VĚDOMÍ, že zapisovatelkou byla stanovena Ing. Jolana 

Dražská a ověřovateli Miroslav Janča a Karel Petráň. 

Pro: 45 hlasů, proti: 0, zdrželo se: 0 

Ředitelka MAS Mgr. Edita Šajtošová přednesla usnesení z minulého 17. Valného shromáždění kona-

ného 10. března 2016 v Konstantinových Lázních.  

U4: Valné shromáždění členů BERE NA VĚDOMÍ informaci o plnění usnesení ze 17. Valného 

shromáždění.  

J. Soulek přednesl návrhy na členy sčítací a návrhové komise. Všichni uvedení s návrhem souhlasili. 

U5: Valné shromáždění členů ZVOLILO členy návrhové komise Marka Plochého a Jana Dlou-

hého, členy sčítací komise Libuši Zahradníčkovou, Miroslavu Vláškovou a Lenku Albrechto-

vou. 

Další body programu přednesl Manažer MAS Jan Dražský Florian. Nejdříve informoval o změnách 

v členské základně.   



  

 

  

Od minulého jednání Valného shromáždění členů ukončili členství 2 členové z oblasti neziskového 

sektoru, a sice: Honební společenství Líšťany a Lapeť. Současně k 9. 3. 2017 byla přijata obec Úne-

hle. K 9. 3. 2017 má tedy MAS celkem 81 členů.  

Dále k tomuto datu nemá celkem 6 členů uhrazené členské příspěvky: Obec Ošelín, HHS Planá, HHS 

Stříbro, p. Bytel, E. Fichtlová, p. Janča. Tito členové byli opakovaně vyzvání k jejich úhradě. V pří-

padě, že příspěvky neuhradí na místě, jejich členství v souladu se Stanovami čl. 10, odst. 1b) a čl.12 

odst. 3 automaticky zanikne. 

U6: Valné shromáždění VZALO NA VĚDOMÍ informaci o změnách v členské základně, včetně 

informace o zániku členství dle čl. 12, odst. 3 Stanov. 

J. Florian představil Valnému shromáždění členů finální podobu Výroční zprávy o činnosti a hospoda-

řen, včetně informací o výsledku hospodaření za rok 2016. 

Konečná podoba byla projednána Výborem partnerství dne 9. března 2017 i Kontrolní komisí 20. 

března 2017. Oba orgány MAS k materiálu neměly žádné připomínky a doporučují jej ke schválení. 

U7: Valné shromáždění členů SCHVALUJE Výroční zprávu o činnosti a hospodaření za rok 

2016 v předloženém rozsahu.  

Pro: 45 hlasů, proti: 0, zdrželo se: 0  

 

J. Florian dále představil účetní závěrku za rok 2016. Upozornil na fakt, že hospodaření za rok 2016 

skončilo ztrátou 299 tis. Kč a vysvětlil příčiny této ztráty. Dále informoval o finančním výhledu na příští 

roky.  

 

 

U8: Valné shromáždění členů SCHVALUJE Účetní závěrku a výsledek hospodaření za rok 2016. 

Pro: 45 hlasů, proti: 0, zdrželo se: 0 

 

J. Florian informoval o úpravách Strategie CLLD podle připomínek od Řídících orgánů v rámci 1. vlny 

věcného hodnocení. Mezi dvě nejvýznamnější změny patří vypuštění podpory tzv. krizových bytů a 

zrušení podpory komunitního plánování sociálních služeb. Uvedené změn byly projednány a schvá-

leny Výborem partnerství. Upravená verze Strategie CLLD byla podána na MMR dne 13. 3. 2017. 

 

Dále informoval o předpokládaném termínu schválení Strategie CLLD a o související aktualizaci před-

pokládanému harmonogramu výzev. Předpokládáme dokončení hodnocení naší Strategie CLLD 

nejdéle do konce srpna 2017, vyhlášení prvních Výzev MAS tedy lze předpokládat ve 3. čtvrtletí 2017. 

U9: Valné shromáždění členů BERE NA VĚDOMÍ informace o úpravách Strategie CLLD, předpo-

kládaném termínu schválení Strategie CLLD a aktualizovaném harmonogramu Výzev MAS. 

Pro: 45 hlasů, proti: 0, zdrželo se: 0 

J. Florian představil aktualizovanou podobu Plánu činnosti na rok 2017. Upozornil na připravovanou 

akci Fórum vzdělávání a na další připravované akce pro veřejnost v průběhu celého roku. Přítomné 

také pozval na setkání 20x20, které se bude konat 20. dubna 2017 v Plané. Podrobněji vysvětlil pláno-

vaný postup v podpoře Místních výrobků.  



  

 

  

M. Suchnová upozornila na další akci, kterou je potřeba zahrnout do Plánu činností, a to: Formanský 

den Hunčice, 1. 7. 2017. Jinak k  předloženému podkladu neměl nikdo žádnou připomínku. 

U10: Valné shromáždění členů SCHVALUJE Plán činnosti na rok 2017.  

Pro: 45 hlasů, proti: 0, zdrželo se: 0 

J. Florian představil ve zjednodušené struktuře rámcový rozpočet na rok 2017, který byl členům zaslán 

spolu s podklady pro jednání. 

V. Moravec vznesl dotaz, zda je nutný nákup nového automobilu pro MAS. J. Florian podal informaci o 

opotřebení a četnosti užívání automobilu ve vlastnictví MAS. Nikdo jiný neměl k  předloženým podkla-

dům a prezentovaným informacím žádnou připomínku. 

U11: Valné shromáždění členů SCHVALUJE Rámcový rozpočet na rok 2017 v předloženém 

znění.  

Pro: 45 hlasů, proti: 0, zdrželo se: 0 

J. Florian zahájil diskuzi o výši členských příspěvku na rok 2018. Zdůraznil nutnost navýšit příspěvky 

z důvodu špatného loňského hospodářského výsledku a potřeby vlastních finančních prostředků MAS. 

Původní předložený návrh zněl: 

- 10 Kč/obyv. pro obce,  

- 400 Kč pro NNO,  

- 250 Kč pro aktivní veřejnost,  

- 1 250 Kč pro fyzické osoby podnikající  

- 2 500 Kč pro právnické osoby podnikající. 

 

P. Nutil, zástupce města Planá, vyjádřil nesouhlas s navýšením čl. příspěvku. Protože Města Planá je 

největší členská obec MAS, dotkne se jí tato změna nejvíce. P. Nutil, vysvětlil své argumenty proti na-

výšení členských příspěvků (navyšuje se pouze obcím, podruhé v krátkém období) Dále představil 

svůj koncept nákupu různých služeb od MAS (dotační poradenství, řízení projektů, organizace kultur-

ních akcí) a tím vytvoří MAS zdroj příjmů. 

 

K. Lukeš, starosta města Stříbra, řekl, že nemůže hlasovat pro a že uvedené služby pro ně zajišťují 

zaměstnanci Městského úřadu, proto je ani nemůže od MAS nakupovat. 

 

Karel Petráň, starosta obce Svojšín, upozornil, že obce musí pravidelně platit příspěvky i do jiných or-

ganizací a jsou proto už dost finančně zatížené, že zvýšení příspěvku je skokové a je potřeba také 

hledat finanční zdroje mimo členské příspěvky. 

 

Po bouřlivé diskuzi se členové shodli na kompromisním návrhu, navýšení pouze obcím, ale na 8 

Kč/obyvatele. 

 

U12: Valné shromáždění členů SCHVALUJE Členské příspěvky na rok 2018 ve výši: 

- 8 Kč/obyv. pro obce,  

- 400 Kč pro NNO,  

- 250 Kč pro aktivní veřejnost, 

- 1 250 pro fyzické osoby podnikající, 

- 2 500 Kč pro právnické osoby podnikající. 



  

 

  

 

Pro: 36, proti: 0, zdrželo se: 8 

 

J. Florian vysvětlil podmínky pro volbu členů Výběrové komise vyplývající ze Standardizace MAS, po-

tažmo z nových Stanov MAS. Vzhledem ke končícímu funkčnímu období stávající Výběrové komise a 

skutečnosti, že její členové v uplynulém roce neprováděli ani jedno hodnocení projektů, navrhuje Vý-

bor partnerství prodloužit mandát Výběrové komise o 1 rok, resp. zvolit novou Výběrovou komisi ve 

stejném složení. 

J. Soulek opakovaně upozornil, že v soukromém podnikatelském sektoru není žádný náhradník a vy-

zval přítomné členy k nominaci náhradníka. Žádný konkrétní návrh nebyl vznesen. 

U13: Valné shromáždění členů VOLÍ Výběrovou komisi MAS ve stejném složení, jako doposud, 

čímž prodlužuje její mandát o 1 rok. 

Pro: 45 hlasů, proti: 0, zdrželo se: 0 

J. Soulek vyzval členy k přednesení diskusních příspěvků v bodě „Různé“. Nikdo žádnou informaci ne-

přednesl. J. Soulek ve 20,00 poděkoval přítomným a jednání ukončil. 

Jednání bylo ukončeno ve 20,00 hod.. 

 

Zapsala: Ing. Jolana Dražská 

 

Ověřili:  Miroslav Janča    Karel Petráň  

 


